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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinfa ordinară a Consiliului Local Sector 2 
din data de 30.08.2023 

Lucrări le şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on

line de videoconferinţă, începând cu orele 16:00, în Sala de Consiliu „L L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigii lor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- Domnul Costache Adrian, Viceprimarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti ; 

- Domna Niţă Elena, Secretar Genera l a l Sectorului 2; 
- Domnul consilier local Predescu Matei Petre - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrări lor şedinţei, doamna Niţă Elena, face prezenţa consilierilor. 
Din totalul de 27 consilieri locali au fost prezenţi 27 consilieri locali. Convocarea 
membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, 
conform prevederilor art. 134, a lin. ( 1 ), lit.„a" din O.U.G nr.57/2019 privind Codul 
administrativ cu modificările şi completările ulterioare, invitaţia la şedinţă precizând 
data, ora şi procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 
2 înregistrată sub nr. 1736/ 24.08 .2023 , a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigii lor nr. 11 - 13/site-ul instituţiei , în 
termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

Aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local a l Sectorului 
2 al Municipiului Bucuresti din data de 26.07 .2023 
Aprobarea Procesului-verbal a l şedinţei ordinare a Consiliu lui Local a l Sectorului 
2 al Municipiului Bucureşti din data de 07 .08.2023 
Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din cuprinsul Anexei la 
Hotărârea Consi liului Local a l Sectorului 2 nr. 248/2022, referitoare la lista 
bunurilor imobile, situate pe raza sectorului 2 , aparţinând domeniului public, care 
se află în administrarea Administraţiei Domeniului Public Sector 2 , ce fac obiectul 
închirierii prin li c itaţie publică 

Iniţiator: RADU-NICOLAE Mll-IAIU -
Bucureşti 
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4 Proiect de hotărâre privind aprobarea "Regulamentului pentru avizarea ocupării 
temporare a zonelor publice din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti de către 
agenţii economici cu vitrine frigorifice, automate, expunere de întâmpinare şi 
terase, pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

5 Proiect de hotărâre privind includerea în Programul local multianual de creşterea 
performaţei energetice a unor blocuri de locuinţe şi a clădirilor din Sectorul 2 al 
Muncipiului Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

6 Proiect de hotărâre privind aprobarea denumirii unei unităţi de învăţământ 
preuniversitar particular care va funcţiona pe raza Sectorului al Municipiului 
Bucureşti începând cu anul şcolar 2023-2024 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

7 Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consi liului 
Local Sector 2 nr. 85/2021 privind aprobarea componenţei Colegiului Director al 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sectorului 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

8 Proiect de hotărâre privind asigurarea continuităţii proiectului socia l (cantină 
socială) prin prelungirea cu un an a Protocolului de colaborare încheiat între 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 ş i Asociaţia 

de Ajutor Social "Marathon" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

9 Proiect de hotărâre privind administrarea terenului situat în str. Ramuri Tei nr. 
22, sector 2, Bucureşti, de către Consiliul Local al Sectorului 2 prin Administraţia 
Domeniului Public Sector 2 Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

10 Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Actului adiţiona l nr. 70 la 
contractul pentru achiziţia serviciului de salubrizare în Sectorul 2 nr. 1128/ 
25.10.1999, cu modificările şi completări le ulterioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

11 Proiect ele hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea alocării 
financiare pentru facilitarea participării elevilor înscri ş i în unităţile de învăţământ 
din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti Ia Programul „Şcoală după şcoa lă" 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

12 Proiect de hotărâre privind aprobarea eşa lonării la p l ată a sumelor datorate 
bugetului local pentru persoana juridică KTEL CENTER SRL, cu sediul în 
Bucureşti, Sector 2, Str. Negustori nr. 14, et. 2, ap. 7, CUI 12461636, pentru o 
perioadă de 12 luni 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
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13 Proiect ele hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăş irea 

unor s ituaţii de dificultate MS 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

14 Proiect ele hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăşirea 

unor situaţii de dificultate SM 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

15 Proiect ele hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăşirea 
unor situaţii de dificultate PF 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

16 Proiect ele hotărâre privind aprobarea redistribuirii fondurilor necontractate în 
urma selecţie i publice de proiecte organizate în anul 2023 în baza Legii nr. 
350/2005 privind regimul finanţărilor nerambursabile din fonduri publice a locate 
pentru activităţi nonprofit de interes general, cu modificările ş i completările 

ulterioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

17 Proiectul ele hotărâre privind acordarea de subvenţii asoc i aţiil or, fundaţiil or ş i 

cultelor religioase recunoscute în România, care înfiinţează ş i administrează 

unităţi de asistenţă socială a căror activitate se adresează ben eficiarilo r de pe raza 
Sectorului 2 în anul 2024 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

18 Proiect ele hotărâre privind solicitarea către Consiliului General al Municipiului 
Bucureşti de transmitere în administrarea Consiliului Local a l Sectorului 2, prin 
Direcţia Generală de Asi s tenţă Soci a lă ş i Protecţ i a Copilului Sector 2, a bunului 
imobil aparţi nând domeniului public al Municipiului Bucureşti , identificat cu 
număr cadastral 228326-C l-U29, s ituat în Bdul Gării Obor nr.1 4, Sector 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

19 Proiect ele hotărâre pentru aprobarea Organigramei, Statului de funcţii ş i 

Regulamentului de Organizare ş i Funcţi onare ale Administraţi e i Domeniului 
Public Sector 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

20 Proiect ele hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăş irea 

unor situaţii de dificultate AP 
Iniţiator: RAD U-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Bună ziua! Voi face prezenţa prin apel nominal: Anghel Florin, Badea Anda-Simona, 

Ca l otă Constantin Emilian, Catone Magdalena-Marta, Chiril ă Alexandra-Elena, 

Constantin Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, 
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Enache Nicuţa, Feraru Cosmin, Feroiu Dumitru Silviu, Georgescu E lena Daniela, Iliescu 

Constantin-Cristinei, Iordache Florina Isabela, Lăzăroiu Ioana-Gela, Matei Vasile Silviu, 

Nedelcuţ Radu, Nicolescu Claudiu, Panaitescu Andrei Tudor, Pasciuc Paula, Pellegrini 

Marius Ovidiu, Popescu Lenuţa, Predescu Matei-Petre, Săftoiu Elwis-Claudiu, Waspusch 

Virgiliu Gabriel. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Declar şedinţa 

deschisă. Vă propun să mergem mai departe cu votul pe ordinea de z i. 

Domnul consilier local Costache Adrian: Aş dori să retrag proiectul numărul 6 de 

pe ordinea de zi. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Domnul preşedinte dacă îmi 

permiteţi? Aş vrea să sesizez mizeria din Sectorul 2! Deci, plătim taxe ş i impozite ca 

cetăţeni ai acestui sector. Astăzi fiind miercuri, într-adevăr SUPERCOM-ul a trecut şi a 

ridicat pubelele de gunoi, vorbesc de cartier Vatra Luminoasă. Dar de luni aşteptăm să 

treacă totuşi , tot cei de la SUPERCOM. Ştiţi că la noi în cartier fracţia uscată, fiecare o 

punem la poartă , în saci, exact civilizat. E dezolant să vezi tot cartierul Vatra Luminoasă 

ş i nu numai , să vezi cum stau aceşti saci ş i cu mirosul lor şi este incredibil ce se întâmplă 

în acest sector condus de USR-işti, nu se mai poate. Vă rog să vă daţi demisia toţi din 

USR! 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc 

pentru observaţie, domnul Iliescu! Dacă nu mai sunt intervenţii pe proiecte, aş ruga să 

păstrăm interceptările pentru sfârşit. 

Domnul consilier local Săftoiu Ehvis-Claudiu: Pentru că tot eram la subiectul 

acesta, de când a fost sărbătoarea de Sfânta Maria, SUPERCOM nu a ridicat fracţia 

uscată . Este a doua săptămână când se întâmplă lucrul acesta, locuiesc în aceeaşi zonă ş i 

tot aşteptăm, stăm la mila lor. Cerem o explicaţie oficială pentru aceste inadvertenţe în 

asigurarea serviciului de salubrizare de la SUPERCOM! 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : În regulă , am 

consemnat! O să cerem această explicaţie către SUPERCOM. Doamna Administrator 

public cred că are un răspuns, vă rog! 

Doamna Tudose Elena, Administrator public : Bună ziua! Domnule consilier 

Iliescu, sper din tot sufletul că sacii cu fracţ ie uscată, nu miros, că tocmai asta e ideea, să 

fie fracţie uscată. Zic, sper din tot sufletul că nu miros, că de aceea e fracţie uscată, că 

este deşeu reciclab il acolo, dar dacă îmi permiteţi, aveţi dreptate ş i în acest moment 

suntem în, mă rog, nu în discuţii , ci suntem în schimbarea planului de monitorizare la 

SUPERCOM, care şi-a asumat începând cu data de 15 a ugust, dublarea frecvenţei de 

ridicare la fracţia uscată . Apropo de faptul domnule Săftoiu, că ne spuneaţi că n-au trecut 

de 2 săptămân i , sunt nişte inadverten ţe pe program, n-o să intru în ni şte detalii tehnice 

când trebuiau să vină sâmbătă ş i au mutat marţi , dar am reţinut. Vă rog din suflet să ne 

daţi concursul ş i să formulaţi ş i dumneavoastră în scris, pentru că mai avem sesizări , 

notificări pe neridicarea fracţiei uscate. Tot ceea ce nu se ridică într-un interval de 24h pe 
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programul agreat cu SUPERCOM i se impută direct operatorului ş i este reţinut din 

factură. Avem acest precedent pe lunile anterioare, vom continua să facem acest lucru ş i 

vom monitoriza. Spuneam că s-au angaj at în scris că dublează frecvenţa, dacă nu vor 

suporta consecinţe le, dar mulţumesc că ne-aţi sesizat. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşed i nte de şedinţă: Mul ţumesc 

doamna Administrator! Doamna Popescu, avem la proiectul numărul 1 O, tema salubritate. 

Putem să păstrăm aceste discuţii , aceste dezbateri pentru proiectul numărul l O? Dacă 

aveţi o intervenţie scurtă, vă rog! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Voiam să ridic ş i eu o problemă, coşurile 

de gunoi, domnule preşedinte ş i domnul primar, nefiind aici, vă spun doar câteva străzi 

Alexandru Filipide, Drobeta, Polonă, Icoanei, nu au coşuri de gunoi. Dacă nu, cetăţeanul 

aruncă efectiv la stâlpişori sau pe unde găsesc tot fe lul de peturi ş.a.m .d. Vă rugăm 

rezolvarea cât mai rapidă ! 

Doamna Tudose Elena, Administrator public: După c um şti ţi , în acest moment 

ex istă în derulare o licitaţie pentru achizi ţ ia a 2500 de coşuri de gunoi, care vor merge ş i 

la asociaţii ş i pe bulevardele principale ş i în spatele blocurilor. Procedura s-a fi nalizat la 

nivelul Primărie i Sectorului 2, am declarat un câştigător. A fost contestată această 

procedură, în acest moment se află în instanţă, instanţele sunt în grevă, sperăm cel mai 

devreme vom avea un semn la jumătatea lunii septembrie . Noi am finalizat această 

procedură, pentru că ştim această probl emă încă de acum două luni , dar de două luni 

sun tem în instanţă cu ei. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedi nţă: Mulţumesc, 

doamna Administrator public! Doamna Popescu v-aş ruga dacă aveţi o listă cu aceste 

străz i pe care ni le puteţi semnala, chiar v-aş ruga să ne daţ i această li stă ş i să facem 

solicitare, cum a sugerat şi domnul coleg Săftoiu , să o semnăm cu toţ ii , să cerem 

răspunsuri de la operatorii de salubri tate. Dacă nu mai sunt intervenţi i pe tema asta, aş 

ruga să le păstrăm pentru proiectul numărul 1 O, aş propune să mergem mai departe cu 

votarea ordinii de zi. Atenţ ie, având în vedere şi proiectul numărul 6 retras. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinjei ordinarii a C.L.S.2 din data de 

30.08.2023 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, 

NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii local i ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chi rilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu M atei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elw is

Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Consta ntin Mihai, Dincă Adrian, 
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Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 
PENTRU 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Vă propun să 

mergem mai departe cu punctele de pe ordinea de zi, în ordine. 

Se supune la vot ([prob([rea Procesului Verb([/ ([/ şetlinjei ordinară a C.L.S.2 tlin 

data de 26.07.2023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU 

Se supune la vot aprob([rea Procesului Verb([/ ([/ şedinjei ordin([ră a C.L.S.2 din 

d([fa de 07.08.2023 şi aprob([t de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 
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ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 3, proiectul de lwtlirâre privind îndreptarea erorii 

materiale din cuprinsul Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 2 nr. 

24812022, referitoare la lista bunurilor imobile, situate pe raza sectorului 2, aparţinând 

domeniului public, care se află în administrarea Administra/iei Domeniului Public Sector 

2, ce fac obiectul închirierii prin licitaţie publică,· 

Se supune la vot punctul nr. 3, proiectul de hottlrâre privind îndreptarea erorii 

materiale din cuprinsul Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 2 nr. 

24812022, ref eritoare la lista bunurilor imobile, situate pe raza sectorului 2, aparţinând 

domeniului public, care se află în administrarea Administra/ie i Domeniului Public Sector 

2, ce fac obiectul închirierii prin licita/ie publică şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel , Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicole scu Claudiu, Săftoiu E lwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu E lena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Calotă Constantin

Emilian: PENTRU 

Este prezentat pu11ct11l nr. 4, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

"Regulamentului pentru avizarea ocupării temporare a zonelor publice din Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti de către agen/ii economici cu vitrine frigorifice, automate, 

expunere de întâmpinare şi terase, pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti "; 

Domnul consi lier local Iliescu Constantin-Cristinei: Domnul preşedinte! E bine că 

domnul Primar Radu Mihaiu s-a gândit la sfârşitul lunii aug ust, când începe toamna să le 

dea av iz favorabil la aceşti agenţi economici. 
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Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: La acest 

regulament din câte ştiu n-am lucrat personal, dar s-a lucrat timp de mai multe luni, s-au 

consultat agenţii economici. Deci, a fost un proces mai îndelungat. 

Domriul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: În plină vară, în plină căldură! 

Trebuia să le dăm agenţilor economici dreptul să-şi folosească„. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Şi vă 

reamintesc că exi stă un regulament în vigoare, acesta este doar un regulament care vine 

cu îmbunătăţiri. Deci, e i au funcţionat pe un regulament votat în Consiliul Local. 

Se supune la vot punctul nr. 4, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

"Regulamentului pentru avizarea ocupării temporare a zonelor publice din Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti de către agenţii economici cu vitrine fi'igoriflce, automate, 

expunere de întâmpinare şi terase, pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti" şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ- O, 

NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , P ellegrini M.arius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, N icolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Waspusch Virgiliu

Gabriel: PENTRU 

Domnul consilier local Waspusch Gabriel: Domnule păreşedinte! Să nu uităm să 

luăm avizele, la comisii! 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Aş vrea să 

revm ş i să cer preşedinţiilor comisi ilor de specialitate din cadrul Consi liului Local 

Sectorului 2 av izele favorab il sau nefavorail , pentru proiectele de pe ordinea de z i ş i 

haideţi să începem cu Comisia buget. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: La Comisia de buget avem aviz 

nefavorabil pentru proiectul numărul 5, restul pentru proiectele 3, 4, de la 10 până Ia 17, 

19 ş i 20. Toate celelalte proiecte au Aviz Favorabil. 
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Domnul consi lier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Comisia 

juridică? 

Domnul consilier local Săftoiu Claudiu: Favorabile la toate, cu excepţia punctului 

5, Nefavorabil. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Comisia de 

urbanism, vă rog? Domnul Preşedinte al Comisiei de urbanism, domnul Panaitescu, dacă 

nu mă înşel! Domnul Panaitescu, avizele pentru Comisia de urbanism, vă rog! 

Comisia de Învăţământ - Aviz Favorabil. Comisia de Protecţie soc ială- Favorabi l. 

Administrare patrimoniu - Avize Favorabile, la toate proiectele propuse. Ecologie - Aviz 

Favorabil. 

Domnul consilier local Panaitescu Tudor Andrei: Favorabil si la Urbanism. 
' 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Servicii 

publice - Aviz Favorabil la proiectele 5 ş i I O. Transparenţă - Favorabil , la toate. 

Este prezentat punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind includerea în 

Programul local multianual de creşterea pelformaţei energetice a unor blocuri de 

locuinţe şi a clădirilor din Sectorul 2 al Muncipiului Bucureşti; 

Se supune la vot punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind includerea în 

Programul local multianual de creşterea performaţei energetice a unor blocuri de 

locuinţe şi a clădirilor din Sectorul 2 al Muncipiului Bucureşti şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ -

1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin. 

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Panai/eseu Tudor-Andrei: 

PENTRU 
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Punctul nr. 6, proiectul de hotărâre privind aprobarea denumirii unei unităţi de 

învăţământ preuniversitar particular care va fimcţiona pe raza Sectorului al 

Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2023-2024 - a fost RETRAS de pe 

Ordinea de zi. 

Este prezentat punctul nr. 7, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 8512021 privind aprobarea 

componenţei Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Sectorului 2; 

Se supune la vot punctul nr. 7, proiectul de ltotltrâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 8512021 privind aprobarea 

componenţei Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Sectorului 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Panai/eseu Tudor-Andrei: 

PENTRU. 

Este prezentat punctul nr. 8, proiectul de lwtărâre privind asigurarea continuităţii 

proiectului social (cantină socială) prin prelungirea cu un an a Protocolului de 

colaborare încheiat între Direcţia Generală de Asistenfă Socială şi Protecţia Copilului 

Sector 2 ş i Asociaţia de Ajutor Social "Marathon"; 

Se supune la vot punctul nr. 8, proiectul de lwtllrâre privind asigurarea 

continuităţii proiectului social (cantină socială) prin prelungirea cu un an a Protocolului 

de colaborare încheiat între Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Sector 2 şi Asocia/ia de Ajutor Social "Marathon" 

şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU-/, ABŢ-

0, NU VOTEAZĂ - O. 
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Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, , Matei Vasi le- Silviu, 

Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Predescu Matei

Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- C laudiu, Anghel 

Florin, Ca lotă Constantin- Emil ian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroi u Ioana Geta, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Croitoru Angel. 

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 9, proiectul de hotărâre privind administrarea terenului 

situat în str. Ramuri Tei nr. 22, sector 2, Bucureşti, de către Consiliul Local al Sectorului 

2 prin Administraţia Domeniului Public Sector 2 Bucureşti,-

Se supune la vot punctul nr. 9, proiectul de lwttlrâre privind administrarea 

terenului situat în str. Ramuri. Tei. nr. 22, sector 2, Bucureşti, de către Consiliul Local al 

Sectorului 2 prin Administraţia Domeniului Public Sector 2 Bucureşti şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ -
O. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- S ilviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elw is

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana 

Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat p1111ct11/ nr. 1 O, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 

Actului adijional nr. 70 la contractul p entru achiz ijia servic iului de salubrizare în 

Sectorul 2 nr. I I 281 25. I O. I 999, cu modificările şi completările ulterioare,-

Se supune la vot pu11ct11l 11r. 1 O, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 

Actului adijional nr. 70 la contractul p entru achiziţia servic iului de salubrizare în 
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Sectorul 2 nr. 1128125.10.1999, cu modificările şi completările ulterioare şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ- O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, P ellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel , Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 11, proiectul de hottlrâre pentru aprobarea 

Regulamentului privind acordarea alocării financiare pentru facilitarea participării 

elevilor înscrişi în unităţile de învăţământ din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la 

Programul „Şcoală după şcoală"; 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Mergem mai 

departe la 11. Iniţiator Radu Nicolae Mihaiu. Doamna Secretar! În regulă, aici avem un 

amendament, înaintat de colegul nostru Silviu Matei. Dacă aţi apucat să-l consultaţi , 

propune ridicarea pragului sau a alocării de 35 le i, de la 35 la 40 lei. Haideţi să supunem 

la vot amendamentul acesta. Da domnul Săftoiu , vă rog! 

Domnul consilier local Săftoiu Claudiu: Înainte de votarea amendamentului, dacă 

ne poate spune domnul Matei, de unde a găsit bani pentru încă 5 lei? 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Iniţiatorul 

amendamentului, domnul Silviu Matei , aţ i auzit întrebarea? 

Domnul consilier local M atei Silviu : Da, bună ziua ! Am discutat cu domnul 

Primar ş i acest lucru a fost stabilit ş i în di scuţiile care au fost împreună cu Asociaţiile de 

părinţi ş i cu şcolil e ş i banii vor veni practic în urma unei rectificări bugetare. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă îmi permiteţi, aş avea ş i eu o intervenţie, vă rog! Deci, a fost o consultare publică 

urmată ele o dezbatere publică privind acest proiect. În această dezbatere publică s-a 

discutat cu Asociaţ iile de părinţ i ş i de asemenea ş i cu consilierii locali despre actualizarea 

cu inflaţ ia a sumei a locate pentru copii. Am promis în acea dezbatere publică faptul că se 

va creste această sumă. Cumva în proiect a rămas suma anterioară, asa că su · , u toată ' ' ,~ 
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inima amendamentul propus de colegul meu Silviu Matei pentru a actualiza, repet, cu 

inflaţia această sumă alocată copiilor. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Doamna 

Secretar, vă rog, aveţi o observaţie, după care doamna Popescu! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Cu privire la acest amendament a fost solicitat punct de vedere al Direcţiei Economice, 

tocmai pentru a se stabili modalitatea în care poate fi finanţată această diferenţă, cum a 

întrebat ş i doamna Popescu. Punctul de vedere fiind favorabil, în sensul că nu există 

impedimente de această natură , urmând a fi pe calea unei rectificări de buget, rezolvată în 

următoarea sedintă. ' , 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Avem aici 

chiar doi reprezentanţi ai Federaţiei Naţionale a Părinţilor, care au făcut o solicitare în 

acest sens. Deci cred că suntem pe linia cea bună. Doamna Popescu, v-aţi înscris la 

cuvânt şi după aceea domnul Feroiu! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Eu aş propune să mărim cu IO lei, de la 

35 la 45 şi aş dori totodată prin DGAPI să se anunţe unităţile de învăţământ să nu mai 

solicite bani de la Asociaţiile de părinţi. Deci, dacă noi alocăm 10 lei acum eu cred că 

Asociaţiile de părinţi nu vor mai contribui cu nici-un fel de bani în unităţile de 

învăţământ, pentru şcoală după şcoală. 

Domnul consilier local Predescu Mate i-Petre, preşedinte de şedinţă: În regulă, 

având în vedere că este, după mine o modificare de fond. D a, consemnez imediat, vă dau 

cuvântul, cred că a tribui să treacă puţin ş i prin Direcţia Economică, această propunere. 

Nu, doamna Secretar? 

Doamna E lena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, dacă îmi permiteţi, deşi benefică, poate sub aspectul impactului asupra copiilor, 

totuşi este vorba de o modificare de fond care, aşa cum am precizat în mod repetat, nu 

poate fi aprobată în cadrul şedinţei decât în baza unui Amendament formulat anterior şi 

evident, însoţită de Punctul de vedere al compartimentelor de resort, s-au retragerea ş i 

returnarea proiectului către iniţiator, ceea ce cu siguranţă ar duce la întârzierea 

implementării acestui proiect. Deci, modificările de fond nu pot fi operate ş i nu pot fi 

formulate ... 

Domnul consilier local Predescu Mate i-Petre, preşedinte de şedinţă : Vă rog 

frumos, domnul Feroiu, după aceea, doamna Pasciuc şi pe urmă avem reprezentanţii 

federaţiei. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: În primul rând, aş dori să întreb 

initiatorul dacă stie cât este inflatia? Să vedem dacă bate cu 5 lei si la care inflatie ne 
' , ' ' ' 

referim, inflaţi a anua lă, inflaţia pe 3 ani , inflaţi a pe 2 ani, inflaţia trimestria lă? Asta ca 
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fapt divers, pentru că voiam să vă spun că aceşti 5 lei sunt necesari pentru mărire, dar 

justificarea economică cu mărirea, cu inflaţia din punctul meu de vedere, atâta timp cât 

nu există un răspuns să mi spună cât e inflaţia nu-şi are rostul. Ba mai mult, cred că ar 

trebui scris în proiectul de hotărâre aceste sume să fie undeva variabile, chiar cu inflaţia 

şi să avem inflaţia corelată cu sumele variabile, astfel încât să fie actualizat fără să fie 

nevoie să intre în Consiliul Local, să fie 4 lei, să fie 5 lei, 6 lei ş.a.m.d, asta ca o 

propunere de viitor. În al 2-lea rând, aş dori să vă zic că ar fi cazul să ne grăbim cu acest 

proiect şi să-l votăm, pentru că era promis şi îi amintesc domnului Primar, mi-a promis că 

îl pune pe ordinea de zi în proxima şedinţă după ce i-am votat bugetul. Dar cred că au 

trecut vreo şase luni de atunci. Atât, voiam să atrag atenţia asupra acestui proiect! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Voiam să reamintesc că la dezbaterea 

publică la care am participat şi eu, suma de care am vorbit pentru mărire era de l O lei. 

Totuşi, de ce am ajuns tot la cinci? A fost o primă propunere de 5 lei, apoi s-a ajuns la IO 

lei, conform discuţiilor pe care le-am avut. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Înţeleg de la 

doamna Secretar că acesta este primul nivel de suportabilitate cu care a fost de acord şi 

Direcţia Economică. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Orice modificare de formă a proiectului aflat în dezbatere publică trebuia formalizată ş i 

comunicată către structura de resort sub forma unei propuneri de modificare a unuia 

dintre elementele din acest proiect. Până la momentul depune rii acestui amendament nu 

am fost sesizaţi cu o altă modificare sau cu o altă sumă. Această modificare şi acest 

amendament putea fi propus de către oricine, de către orice consilier local, de către orice 

persoană sau de către orice asociaţie interesată. Nu s-a primit, indiferent care a fost 

obiectul dezbaterilor ş i nici nu s-a cuprins în procesul-verbal al şedinţei o astfel de 

propunere agreată. Drept urmare, acum în şedinţă nu mai pot fi preluate decât 

amendamente, mă rog, puteau fi analizate acum în şedinţă amendamente de fond 

formulate înainte de şedinţă, aşa cum prevede legea, iar în cadrul şedinţei, repet, orice 

modificare poate duce fie la retragerea proiectului pentru a fi analizat de iniţiator, fie în 

limita amendamentului transmis ş i pentru care compartimentele de resort au formulat 

deja un punct de vedere. Aşa cum au arătat Direcţia Juridică şi Direcţia Economică ce au 

avizat ş i iniţial proiectul ş i cu privire la acest amendament înainte de şedinţă au transmis 

punctul de vedere Favorabil. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Cred că 

domnul Matei, sunteţi online? Vă rog frumos, doamna de la Federaţia Părinţilor! Păi ş i nu 

vreţ i să întrebaţi în şedinţă publică, să primim un răspuns de la aparatul de specialitate? 
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Domnul consilier local Săftoiu Claudiu: Din răspunsul domnului Primar, legat de 

consultarea publică, foarte ok! Până Ia urmă, bănuţii aceştia de unde vin, din ce capitol 

bugetar vor fi suplimentaţi? Noi suntem de acord, evident, numai că e vorba de banii 

publici care trebuie justificaţi. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Păi o să 

revenim cu un răspuns, dacă nu există acum cineva de la economic care să ne dea un 

răspuns! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Bănuiesc că Raportul acela de specialitate 

de la comisiile de resort sau aşa cuprinde şi nu ... 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Păi cu atât 

mai mult, stimaţi colegi, dacă raportul de specialitate cuprinde acest răspuns? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Am trimis pe email Ia punctul de vedere cu 

privire la amendament şi n-am primit nimic. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Vom reveni 

cu această informaţie. Domnule Primar, vreţi să adăugaţi ceva? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, vreau să adaug. Aşa cum ştiţi , pe parcursul unui an bugetar există estimări asupra 

cheltuirii bugetelor. De asemenea există şi realitatea execuţiei bugetare. Din realitatea 

execuţiei bugetare vedem faptul că la unele proiecte, chiar din cadrul DGAPI, nu s-a 

cheltuit atât cât s-a previzionat. Unul din exemple, dar nu este singurul, unul din exemple 

fiind cel cu voucherele sportive, care a fost bugetat pentru I O luni de zile cu o sumă 

maximă, care nu s-a întâmplat până acum. Chiar dacă de aici înainte va ajunge la suma 

maximă, tot rămân bani bugetaţi din această activitate. Drept urmare, există spaţiu 

bugetar pentru a asigura această diferenţă de venituri aici şi asta se va vedea, evident, la 

următoarea rectificare, dar în rectificare ea trebuie să fie fundamentată odată cu aprobarea 

acestui proiect de hotărâre. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Mulţumesc, 

domnule Primar! Vă rog frumos, doamna de la Federaţia Părinţilor, vă rog! 

Iuliana Constantinescu, Preşedintele Federaţiei Naţionale a Părinţilor, 

Reprezentanţa Sector 2: Sunt Preşedintele Asociaţiei de părinţi de la Liceul Teoretic 

Lucian Blaga ş i îl am lângă mine pe colegul meu care este Preşedintele Asociaţiei de 

părinţi de la Şcoala Ferdinand. Două şco li care au derulat proiectul acesta în anul şcolar 

care urmează să se încheie peste câteva zile. Un program extrem de benefic pentru copiii 

din Sectorul 2, pe care ne-am dori să- l putem extinde în mai multe unităţi de învăţământ, 

dar deocamdată depindem foarte mult de infrastructura acestor unităţi de învăţământ. Noi 

ne chinuim de mai bine de I an de zile să aducem la cunoştinţa Consil iului Local ni şte 

discrepanţe care se întâmplă ş i ni şte probleme cu care ne-am confruntat în momentul în 
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care ar trebui să implementăm programul. În ceea ce priveşte alocarea financiară şi 

cheltuirea acestei alocări financiare, ţin să subliniez că în urma dezbaterii publice, o 

foarte mare parte dintre propunerile noastre au fost luate în considerare ş i ele se regăsesc 

în formula nouă a regulamentului, însă ne-am blocat din nou la alocarea financiară ş i 

modul în care se face alocarea financiară către bugetele unităţilor de învăţământ. Dincolo 

de faptul că este obligatoriu să mărim această alocaţie financiară, nu ştiu dacă cei 5 lei 

sunt suficienţi sau nu, însă există o problemă, primăria alocă o sumă fixă pentru fiecare 

elev, care este condiţionată de prezenţa fi zică la şcoală a acelui elev, pentru toate 

cheltuielile care se fac ş i ajungem în s ituaţia în care această sumă fixă acoperă în mod 

diferit cheltuielile în fiecare unitate de învăţământ în funcţie de numărul de elevi care 

sunt într-o grupă, de calitatea resursei umane şi de numărul persoanelor implicate în 

derularea acestui program. Dacă vă veţi uita cumva pe ceea ce a publicat Inspectoratul 

Şcolar cu privire la finanţare, veţi descoperi că sunt unităţi de învăţământ în care 

finanţarea este I 00% din partea Consiliului Local ş i sunt unităţ i de învăţământ care au 

50% folosesc doar 50% bani de la Consiliul Local, iar restul este suplimentară de la 

părinţi ş i de cele mai multe ori vorbim de un program cu aceeaşi durată. Deci, nu este 

echitabil ca un părinte de la o şcoală să primească programul gratuit, să z icem pentru 3-

4ore/zi iar un alt părinte să vină ş i să suplimenteze pentru resursa umană un preţ dublu. 

Deci, de aceea ar trebui aici să ne gândim dacă nu cumva ar fi mult mai bine să stabilim o 

sumă fixă maximală pentru hrană ş i separat plata resursei umane pe care să o acoperim 

integral măcar pentru programul minim de 3ore care este prevăzut în programul şcoală 

după şcoală, cel reg lementat la nivel naţional , iar ceea ce trece de dincolo de 3ore sau 4 

ore, noi acceptăm şi 5, da , să plătească, să suporte financiar părinţii , evident prin 

asociaţiile de părinţi , pentru că asta este forma legală. Da, să luaţ i foarte serios lucrul 

acesta. Nu sunt a ici ca să blochez acest proiect. Chiar vreau să vă atrag atenţia asupra 

faptului că probabil proiectul, fiind în forma în care a fost el sup us în dezbatere publică, 

are un termen, 1 septembrie, ceea ce e peste 2 z ile ş i cam de vreme ar trebui să prelungiţi 

acel termen, dar să luăm foarte în serios aceste probleme ş i poate la următoarea şedinţă să 

revenim cu proiectul ş i să aducem ni şte amendamente înain te de a începe anul şcolar. Nu 

vreau să blocăm proiectul pentru că vreau ca părinţii să ştie că ai lor copii urmează să 

benefici eze de el în continuare ş i vedem pe parcurs unde ne-am blocat. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Vă asigur că 

luăm foarte în serios tot ce ţine de învăţământ ş i de tot ce facem, însă, o secundă domnul 

Iliescu, am văzut privirea doamnei Director, vă rog frumos, cred că are câteva completări 

sau corecţii de făcut. 

Doamna Danie la Popa, Director Economic DGAPI Sector 2 : Voiam să îi spun 

doamnei că este modificată chestia asta cu plata resursei umane, în sensul că e prevăzut 

16 



de data aceasta, că suma alocată cheltuielilor de personal nu este condiţionată de prezenţa 

zilnică a elevilor, ceea ce înseamnă o modificare faţă d e forma anterioară a acestui 

proiect. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : În regulă, 

avem două opţiuni: să retransmitem proiectul pentru rexaminare cu modificările 

dumneavoastră sau cu amendamentele dumneavoastră sau amendamentul dacă vrem să îl 

facem în loc de 5 lei, 1 O lei, ceea ce înseamnă că vom pune acest proiect pe o şedinţă 

ulterioară sau să-l votăm acum. Eu cred că este un pas înainte chiar şi acest amendament 

al colegului Silviu Matei şi ulterior revenim cu modificări dacă se impune. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul preşedinte! 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Vă rog, 

doamna Popescu! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Doamna preşedinte a Comitetului de 

Părinţi pe Sectorul 2 am înţeles! Deci, banii vin în bugetul unităţilor de învăţământ şi 

fiecare director îşi face licitaţie pentru partea cu hrana. Fluctuează între 19 lei şi 25 lei 

sau 26 le i. Nu ştim cum putem condiţiona, pentru că ei ridică, se va face prin licitaţie. 

Orice unitate de învăţământ face prin licitaţie. Nu ştiu cum am găsit soluţia cea mai bună, 

pentru că restul rămân să plătească profesorul învăţător. De exemplu, cel care are 19-20 

lei , mai rămân 15 lei, dar cel care are 25 sau 26 pentru hrană îi rămâne mai nimic. Aici 

vine completarea comitetului de părinţi ai asociaţiilor de părinţi. Acum eu nu vreau să 

spun mai mult şi cu 40 lei este ok. Dacă ar fi 45, poate atunci am putea condiţiona să nu 

mai solicităm de la comitete le de părinţi nici un leu. Dacă mă întrebaţi pe mine, chiar 

dacă doamnele profesor, învăţător pun anumite condiţii, nu? Haideţi să ne uităm la 

salariul de bază pe care îl au în cele 4 ore sau 8 ore care sunt ca ş i profesor învăţător ş i să 

ne uităm cât îşi ridică după ora 12 :00 până la ora 16:00. Haideţi să le dăm aceeaşi sumă 

de bani, cât dă statul, dăm ş i noi, ca ş i salariu de plată! M-aţi înţeles? Aici verificaţi 

DGAPI-ul! Da, doamna preşedinte? 

Doamna Iuliana Constantinescu, preşedintele Federaţiei Naţionale a Părinţilor, 

Reprezentanţa Sector 2: Da, pentru că avem o problemă, nu ştiu dacă s-a înţeles în mod 

clar. Avem problema următoare: Vă dau un exemplu, în şcoala mea, într-o grupă de elevi 

sunt 20 de copii, alocarea financiară e corespunzătoare. În Şcoala Domnului, într-o grupă 

sunt aproape 28 de copii. Alocarea financiară se suplimentează pentru aceeaşi grupă de 

copii, cu diferenţa pentru cei da, 35 ori 8 copii. Automat acoperă mai mult din plata 

resursei umane, pentru că sunt mai mulţi copii înscrişi în grupa aceia. Dar efortul cadrului 

didactic, plata lui pentru o oră, pentru ora respectivă este aceeaşi la el ş i la mine, doar că 

eu am mai puţini bani ca să acopăr plata resursei umane, ei au ceva mai mult pentru că au 

mai mulţi copii ş i aici nu-i vina mea ca părinte, că în grupa aia sunt mai puţini copii ş i că 
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în şcoală sunt mai puţini copii într-o clasă decât într-o a ltă unitate de învăţământ. De a ici 

provine, din faptul că suma alocată se înmulţeşte cu numărul de elevi . Ori asta ar trebui 

să fie doar pentru plata hranei, pentru că ar trebui să asigurăm p entru toată lumea plata 

salariilor. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei : A m ş1 eu o întrebare: 

Reprezentaţii părinţilor din Sectorul 2 , am înţe les ! Câţi părinţ i reprezentaţ i? 

Doamna Iuliana Constantinescu, preşedintele Federaţi e i Naţionale a Părinţil or, 

Reprezentanţa Sector 2: Câteva mii. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Aş ruga să nu 

facem dialog domnul Iliescu, haideţi să vorbim pe rând! 

Domnul consilier loca l Iliescu Constantin Cristinei: Am văzut un domn la 

televiz iuni care se prezenta preşedintele pe ţară ş i avea cinc i părinţi . 

Doamna Iuliana C onstantinescu, preşedintel e Federaţie i Naţionale a Părinţilor, 

Reprezentanţa Sector 2: Vă promit, domnul Iliescu că vă v oi transmite personal absolut 

toate sesizările şi toate nemulţumirile care ajung la mine de la toţi părinţii din toate 

unităţile de învăţământ care desfăşoară programul şcoa lă după şcoală, vă promit! 

D omnul consilier local Predescu M ate i-Petre, preşedinte de şedinţă: Dacă nu m ai 

sunt alte intervenţii , haideţi să dăm drumul la vot, pe amendament. Deci votăm 

amendamentul acum. Da, vă rog frumos domnul Primar! 

Domnul consilie r local Mate i S ilv iu: Voiam să-i răspund ş i eu domnului Feroiu că 

inflaţ ia pe luna iulie a fost de 9,4% . 

Domnul consilier local P redescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Domnul 

Primar mai aveţi o intervenţie? 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Da, da mai vreau o intervenţie ! În primul rând să spun că acest program nu este perfect ş i 

nu va fi nic iodată perfect, pentru că aşa sunt lucrurile care funcţionează, sunt întotdeauna 

perfectibile. Drept urmare, aş vrea să vă atrag atenţia că acest program este un program 

bun, un program care implică comunitatea ş i care duce comunitatea de părinţ i mai 

aproape de deciz ia şcolii ş i care rezolvă o problemă reală . Dacă stăm să pigulim la acest 

proiect fără să-l aprobăm, până când ajungem la varianta perfectă , s-a r p utea să p ierdem o 

grămadă de timp. Rugămintea mea este ş i aşa cum am discuta t cu doamna 

Constantinescu ş i cum am ş i făcut ş i cred eu că ne-am ţinut de cuvânt ş i am integrat din 

feedback-ul dumnealor, aşa cum spunea doamna Constantinescu, covârşitoarea majoritate 

a amendamentelo r aduse de dumneaei au fos t integrate, vom sta în continuare de vorbă ş i 

vom încerca să îmbunătăţim acest program, un program pe care l-am introdus la 

începutul anului 2022, dacă vă reamintesc, vom încerca să î l îmbunătăţ im cât de mult 

putem. Nu aş vrea însă în acest moment să b locăm programt entru că suntem foa rte 
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aproape de începerea şcolii ş i dacă nu se votează acest proiect, practic nu se va putea face 

şcoală după şcoală. Sunt convins că putem să îmbunătăţim proiectul în multe fe luri ş i 

vom fi deschi ş i la propuneri ş i la dezbateri ş i la amendamente, aşa cum am fost ş i până 

acum. Rugămintea mea însă este ca în acest moment să se voteze acest proiect. Susţin 

amendamentul cu creşterea sumei de 5 lei, deci până la 40 lei pe zi ş i haideţi să- l votăm 

aşa ş i stăm de vorbă pentru îmbunătăţirea lui mai departe. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: U ltima 

intervenţie doamna Popescu! Să ştiţi , domnule Primar, că doamna Constantinescu a 

aprobat propunea dumneavoastră să votăm, vă rog ş i după aceea trecem la vot. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Şi noi sunt de suntem de acord ş i putem 

face Ia următoarea rectificare să adăugăm, dar se poate pune o condiţ ie, nu ştiu întreb ş i 

eu, pe doamna Director Economic de la DGAPI, ca salariul profesorului învăţător să nu 

depăşească salariul de bază pe care şi-l ia la catedră? Se poate pune o condiţie? Doamna 

director ştiţi de ce vă întreb? Deci, haideţi să ne gândim după ce aprobăm proiectul să ne 

gândim ş i la acest lucru. 

Doamna Daniela Popa, Director Economic la DGAPI Sector 2: Acum este 

menţionat în proiect exact aşa cum scrie în metodologia de defăşurare a programului 

şcoală după şcoală . 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: După aia vom vedea pe parcurs cum se 

vor, pentru că la clasă profesorul învăţător are 25-28 de copii! Aşa are la clasă, la norma 

didactică. M-aţi înţeles? Foarte mulţi au 15 până în 20. Este aşa? Aşa, că depăşesc la 

anumite unităţi de învăţământ o clasă sau două, 28 sau nu ştiu ce, rar. Sunt cadru didactic 

si stiu foarte bine! 
' ' 

Se supune la vot AMENDAMENTUL nr.40601 29.08.2023 la punctul nr. 11, 

proiectul de lwtârâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea alocării 

financiare pentru facilitarea participării elevilor înscrişi în unităţile de învăţământ din 

Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la Programul „Şcoală după şcoală" şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasi le- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 
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Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se supune la vot pu11ct11l 11r. 11 cu AMENDAMENT, proiectul de lwt<lrâre pentru 

aprobarea Regulamentului privind acordarea alocării .financiare pentru facilitarea 

participării elevilor înscrişi în unităţile de învăţământ din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti la Programul „Şcoală după şcoală" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 

2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru S ilviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 12, proiectul de ltotl'trâre privind aprobarea eşalonării 

la plată a sumelor datorate bugetului local pentru persoana juridică KTEL CENTER 

SRL, cu sediul în Bucureşti, Sector 2, Str. Negustori nr. 14, e t. 2, ap. 7, CUI 12461636, 

pentru o perioadă de 12 luni,· 

Se supune la vot punctul nr. 12, proiectul de hotărâre privind aprobarea eşalonării 

la plată a sumelor datorate bugetului local pentru persoana juridică KTEL CENTER 

SRL, cu sediul în Bucureşti, Sector 2, Str. Negustori nr. 14, et. 2, ap. 7, CUI 12461636, 

pentru o perioadă de 12 luni şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilieri i locali a i Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Mate i- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emi lian, 
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Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 13, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate MS; 

Se supune la vot punctul nr. 13, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui 

ajutor de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate MS şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZA~ -

1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Costache Adrian, Dinu Alexandru, 

Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă 

Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Catone Magdalena- Marta. 

Este prezentat punctul nr. 14, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate SM; 

Se supune la vot punctul nr. 14, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui 

ajutor de urgenţă pentru depăşirea unor situa/ii de dificultate SM şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ -

O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel , Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel , Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 
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Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 15, proiectul de l10tflrâre p rivind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate PF,-

Se supune la vot punctul nr. 15, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui 

ajutor de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate PF şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ -

O. 
Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel , Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elw is

Claudiu, Anghel Florin , Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa , Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constan tin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ : -

Este prezentat punctul nr. 16, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

redistribuirii fondurilor necontractate în urma selecţiei publice de proiecte organizate în 

anul 2023 în baza Legii nr. 35012005 privind regimul finanţărilor nerambursabile din 

fonduri publice alocate pentru activităţi nonprofit de interes general, cu modificările şi 

cornpletările ulterioare 

Se supune la vot punctul nr. 16, proiectul de hot<lrâre privind aprobarea 

redistribuirii fondurilor necontractate în urma selecţiei publice de proiecte organizate în 

anul 2023 în baza Legii nr. 35012005 privind regimul finanţărilor nerambursabile din 

fonduri publice alocate pentru activităţi nonprofit de interes general, cu modificările şi 

completările ulterioare şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
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PENTRU : - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel , Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elw is

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Consta ntin M ihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu E lena- Daniela, Iliescu Constan tin Cristine i, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat pu11ctul 11r. 17, proiectul de hotărâre priv ind acordarea de subvenţii 

asociaţiilor, fimdaţiilor şi cultelor religioase recunoscute în R omânia, care înfiinţează şi 

administrează unităţi de asistenţă socială a căror activitate se adresează beneficiarilor 

de pe raza Sectorului 2 în anul 2024; 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

Prin proiectul de hotărâre supus atenţie i dumneavoastră, se prevede în cuprinsul actului 

administrativ ş i aprobarea componenţe i Comisiei de evaluare din cadrul căreia vor face 

parte ş i consilieri locali, este vorba de 2 consilieri locali ş i care aşa cum s-a stabil it, 

urmează a fi votaţi prin vot secret. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Chiar dacă 

folosim componenţa anterioară tot trebuie revotaţi , aceşti colegi. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General a l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Reţinând în acest moment, punctul de vedere al prefectului, în sensul că votul secret nu se 

poate exercita decât cu prezenţa fiz ică a consilierilor locali, propun retragerea acestui 

proiect ş i discutarea acestuia într-o şedinţă în care va fi convocată ş i se va desfăşura fi z ic. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Domnule 

Primar retrageţi proiectul de pe ordinea de zi? În regulă, să se consemneze vă rog frumos 

retragerea proiectul numărul 17 de pe ordinea de zi. 

Pu11ctul 11r. 1 7 de pe ordinea de zi a/ost RETRAS. 

Este prezentat punctul nr. 18, proiectul de /10ttlriire privind solicitarea către 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti de transmitere În administrarea 

Consiliului Local al Sectorului 2, prin Direcţia Generală de Asistenfă Socială şi 

Protecf ia Copilului Sector 2, a bunului imobil aparţinând domeniului public al 

Municipiului Bucureşti, identificat cu număr cadastral 228326-Cl-U29, situat în Belul 

Gării Obor nr.14, Sector 2 
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Se supune la vot punctul nr. 18, proiectul de hotli.râre privind solicitarea către 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti de transmitere în administrarea 

Consiliului Local al Sectorului 2, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Sector 2, a bunului imobil aparţinând domeniului public al 

Municipiului Bucureşti, identificat cu număr cadastral 228326-CJ-U29, situat în Bdul 

Gării Obor nr.14, Sector 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ - O, NU VOTEAZAV - O. 

Consi lierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , P ellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- M arta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 19, proiectul de hotărâre pentru aprobarea 

Organigramei, Statului de funcţii şi Regulamentului de Organizare şi Funcfionare ale 

Administraţiei Domeniului Public Sector 2; 

Domnul consi lier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: La acest 

proiect avem un amendament al executivului pe care l-aţi primit ş i dumneavoastră pe 

mail. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă îmi permiteţ i cu privire la acest proiect, a fost iniţi a l înregistrat amendamentul 4033 

din 28 .08.2023, la care s-a renunţat prin amendamentul ulterior înregistrat şi depus astăzi . 

Drept urmare, va fi analizat amendamentul înregistrat în data de 30.08.2023 ş i care 

v izează de fapt o optimizare a acestei organigrame în sensul aplicării în mod mai eficient 

cu privire la personalul din structura ADP-ului , astfel încât să nu fie necesară de fiecare 

dată convocarea consiliului local pentru modificarea unui p ost din cadrul s tructurii sau la 

recomandarea unui medic, schimbarea locului sau fe lului munc ii sau sub impactul acestor 

regl ementări ce urmează a fi adoptate sau mă rog, care se mediatizează, să spunem, să 

poată fi efici ent izată modalitatea de reglementare a s ituaţi e i fiecărui salariat în pa· , ~n 

interiorul structurii. 
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Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedi nţă: În interior se 

păstrează numărul de posturi. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Dacă mă întrebaţ i , e o treabă foarte bună 

care o face domnul director acum, ar fi trebuit să facă toate direcţ iil e, să se gândească, în 

cazul în care ordonanţa e pe turnantă. Ar fi trebuit astăzi sau cel pu ţin la consiliul 

următor. 

Se supune la vot Amendamentul nr. 40651 30.08.2023 .1<1 punctul nr. 19, proiectu/ 

de hotlfrâre pentru aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi Regulamentului de 

Organizare şi Funcţionare ale Administraţiei Domeniului Public Sector 2 şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU : - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- M arta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, N icolescu Claudiu, Săftoiu Elw is

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Con stantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se supune la vot punctul nr. 19 cu A MENDA MENT, proiectul de /zotlirâre pentru 

aprobarea Organigramei, Statului de fimcţii şi Regulamentului de Organizare şi 

Funcţionare ale Admin istraţiei Domeniului Public Sector 2 şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU : - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasi le- S ilviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- M arta, Costache 

Adrian, D inu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, N icolescu Claudiu, Săftoiu Elw is

Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin M ihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa , Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
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Este prezentat punctul nr. 20, proiectul de ltotărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate AP,· 

Se supune la vot punctul nr. 20, proiectul de ltotărâre privind aprobarea unui 

ajutor de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate AP şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -27, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ -
O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, P ellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă. Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTIUV Ă: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Acum suntem 

la sesiunea de interpelări. S-a înscris domnul Feroiu, doamna Pasciuc, domnul Săftoiu ş i 

nu ştiu, am mai auzit parcă o voce! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnul Primar, dacă mai este 

online, că aş vrea să-i pun o întrebare? Nu mai este online, nu? Doream să- l întreb de 

staţiil e GPL? Am văzut că au scris pe facebook de tot ceea ce înseamnă GPL şi ceea ce 

înseamnă acele staţii de GPL ş i să ne anunţe rezultatul acelei anchete ş i anume cum stăm 

cu acestea în Sectorul 2 ş i care a fost urmarea controlului, clacă poate să ne să ne spună 

cineva? 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Dacă domnul 

Primar nu este online, am consemnat întrebarea ş i sunt s igur că o să vină cu un răspuns . 

Doamna Administrator public vă rog, aveţi un răspuns pentru d omnul Feroiu? 

Doamna Elena Tudose, Administrator public : Asta voiam să spun, că este Poliţia 

Locală, avem nişte evaluări ... 

Domnul consilier local Predescu Mate i-Petre, preşedinte de şedinţă: La microfon, 

vă rog mult de tot, să se audă ş i online. 

Domnul Ciobanu Liviu- Marius, Director General Adjunct, Poliţi a Loca lă a 

Sectorului 2: În acest moment toate efectivele Poliţi e i Locale s unt în control. Proba ii că 
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în cursul serii, undeva pe la ora 20 vă putem transmite pe email o informare cu tot ce s-a 

efectuat în cursul zilei de astăzi. Pot să vă mai comunic în acest moment domnul Director 

General se află la o şedinţă la Prefectură unde se discută noi dispoziţii referitor la 

hotărârile 3 si 4! 
' 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: În acelaşi timp, n-am terminat că se 

leagă. Spuneţi-mi şi mie în momentul în care se sunt nereguli, presupun că mai sunt ş i 

nereguli. La unele dintre ele încă nu există autorizaţie ISU, că nu există diferite acte, care 

este competenţa dumneavoastră şi ce anume poate face Poliţia Locală? 

Domnul Ciobanu Liviu-Marius, Director General Adjunct, Poliţia Locală Sector 2: 

Da, în acest moment, conform hotărârilor 3 şi 4, emise de Prefect, noi putem face în 

hotărâri pe partea de mediu, acolo unde verificăm tot ce înseamnă parte de autorizaţie de 

mediu. Iar acolo unde Autorizaţia de construcţii este emisă de Primăria Sectorului 2, 

bineînţeles că verificăm autorizarea. Restul celorlalte solicitări, care le-a trimis domnul 

Prefect, o facem sub formă de informare şi comisia care s-a constituit la nivelul 

prefectului va acţiona pe fiecare situaţie descrisă de noi. Deci, noi facem o informare 

prealabilă şi o transmitem către prefect. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Deci, în principiu, ca să înţeleg, 

Poliţia Locală face o informare, dar nu are o decizie de a închide aceste bombe, dacă 

putem să Ie spunem aşa, unele dintre ele, doar face o informare, neintrând în atribuţiile 

noastre de a Ie închide, le face ISU sau cine le poate închide? 

Domnul Ciobanu Liviu-Marius, Director General Adjunct, Poliţia Locală a 

Sectorului 2: Absolut! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Doar putem să dăm o amendă, atât, 

pe partea economică sau nici măcar atât? 

Domnul Ciobanu Liviu-Marius, Director General Adjunct, Poliţia Locală a 

Sectorului 2: Amenzi putem ş i inclusiv retragerea autorizaţiei de mediu. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am înţeles ! Aşteptăm raportul 

preliminar. Păcat că nu e domnul Primar că doream să- i adresez nişte întrebări, 

dumnealui s-a afirmat cu acest subiect. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Mergem 

mai„ .doamna Pasciuc, vă rog! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Legat de aceeaş i întrebare, doream să întreb 

dacă în ultimii 3 ani au fost ceva ses izări la aceste puncte de lucru GPL? Aţi avut vreo 

sesizare până acum, în ultimii 3 ani? 

Domnul C iobanu Liviu-Marius, Director General Adjunct, Poliţia Locală a 

Sectorului 2: Din informaţiile pe care le avem până acum nu, dar la nivelul anului 2019, 

20 16, da , am avut. 
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Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Domnul 

Săftoiu? Dacă mai aveţi o întrebare, vă rog! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Am văzut în sector că se face un lucru bun 

de altfel , legat de spaţiile acelea dintre blocuri , grafit-ul care are loc în ganguri? Doream 

să întreb dacă ele sunt făcute, adică există un cost din bugetul local sau sunt făcute 

benevol, voluntar? 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Acum să mă 

corecteze un reprezentat al ADP-ului, dar presupun că sunt făcute din bugetul ADP-ului, 

nu? 

Domnul Drugău Alin, Directorul General al Administraţiei Domeniului Public 

Sector 2: Nu sunt făcute din bugetul ADP-ului . Nu ştiu cine le face! 

Doamna Elena Tudose, Administrator public: Este o asociaţie care are un proiect, 

dacă îmi permiteţi, domnul preşedinte, pe Legea 350. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Deci, o asociaţie. În acest caz există 

contracte făcute între Asociaţia de proprietari şi acest ONG. Dacă da, se pot pune la 

dispoziţie sau cum am putea să le vedem şi noi? 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: V-aş solicita 

doamna Pasciuc să faceţi o solicitare în scris, ca să avem ş i noi timp să vă răspundem. Păi 

altfel, domnul Feroiu cum sugeraţi, să dăm telefoane acum? O solicitare scrisă, vă rog! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Avem serviciu în cadrul primăriei care se 

ocupă cu Asociaţiile de proprietari şi mă gândeam că se... Aşa am hotărât ca toţi 

directorii ş i cei reprezentativi, şefi de serviciu să fie în cadrul consiliului prezenţi.Voi 

solicita scri s pentru că noi nu am aprobat prin Consiliul Local să dăm aceşti bănuţi în 

scopul acesta ş i atunci voiam să văd care este temeiul legal ş i dacă totuşi se„. chiar ş i prin 

legea 350, eu din câte cunosc sper să nu greşesc sau, trebuie făcut acest contract cu 

Asociaţiile de proprietari. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Domnul 

Săftoiu se mai îiscrisese la cuvânt, după care domnul Dinu! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Da, aş dori să vă transmit o 

reclamaţie a unor cetăţeni care locuiesc în blocul 5-7 de pe strada Cercului, numărul 6, în 

Sectorul 2. Ei reclamă faptul că de ceva vreme frunzele care cad sunt adunate, de către 

ADP probabil , dar aruncate în grădinile din jurul blocului. S-au ·făcut grămezi , mormane 

pline de păianjeni ş i de alte animale inici , ca să zicem aşa. Rugămintea este ca ADP să 

meargă acolo ş i să încerce să facă un lucru, o igienizare foarte rap id. Ieri când am fost 

acolo chemaseră şi Poliţia Locală, erau cam supăraţi. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Domnule 

director, aveţi o observaţie, vă rog! 
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Domnul Drugău Alin, Directorul General al Administraţiei Domeniului Public 

Sector 2: Dacă nu cer prea mult, vă rog daţi-mi adresa respectivă şi o să verificăm. Vă pot 

spune în procent de 99% că. niciodată cei care au contract cu ADP-ul sau angajaţii ADP

ului nu vor face sau n-au făcut lucrul ăsta, să arunce în grădina blocului, nu văd motivul, 

pentru că şi-o iau grav, dacă ar face aşa ceva. Dar totuşi, dacă aveţi sesizarea respectivă 

sau ştiţi adresa, daţi-mi-o vă rog, verificăm şi... 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Sigur domnule director, numărul de 

telefon al celui care a vorbit, în numele locatarilor. 

Domnul Drugău Alin, Directorul General al Administraţiei Domeniului Public 

Sector 2: O să sunăm noi la dumnealui. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Domnul Dinu, 

după care doamna Pasciuc. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru: Am şi eu o întrebare pentru domnul 

Gârbu, dacă mai este? Am înţeles că la Şcoala Rosetti în sala de sport plouă pe lângă 

sistemul de iluminat, plouă în sală. Dacă poate domnul Gârbu să ne spună, nu ştiu când 

va fi remediată problema? Am înţeles că vi s-a adus la cunoştinţă această problemă şi 

încă nu s-a remediat. 

Domnul Gârbu Bogdan-Alexandru, Director General al Direcţiei Generale pentru 

Administrarea Patrimoniului Imobiliar a Sectorului 2: Este vorba de sala de sport a lui 

C.A. Rosetti , nu a şcolii Maria Rosetti, am făcut deja un un deviz ş i în câteva z ile 

intervenim acolo. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru: Am înţeles ! 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Doamna 

Pasciuc, vă rog! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Având în vedere că pe 11 septembrie 

începe un nou an şcolar, doream să ştiu care este situaţia şantierelor clin Sectorul 2? Dacă 

mai avem şcoli re tocate, bine Ferdinand sau dacă mai stu~t ş i alte probleme, dacă mai 

există la unităţile de învăţământ? De asemenea, aş mai a~1ea o întrebare, nu ştiu dacă 

dumneavoastră domnul Director îmi puteţi răspund~ clacă s unt şc;_o li fără autorizaţie ISU 

în Sectorul 2 ş i dacă da, poate nu acum clar clacă aş putea să primesc în scris un răspuns la 

această întrebare? 

Domnul Gârbu Bogdan-Alexandru, Director General al Direcţiei Generale pentru 

Administrarea Patrimoniului Imobiliar al Sectorului 2: Legat de începerea noului an 

şcolar, menţionăm că se fac verificări în toate şcolile. Legat de tot ce înseamnă măsurile 

de s iguranţă. S-au transmis inclusiv fişe de verificare cu cerlis cu tot ce înseamnă 

măsuril e de s iguranţă. Verificăm inclusiv eu ş i Corpul de control , mergem zilnic, vedem 

câte c inci , şase unităţi de învăţământ. Se fac toate demersurile să deschidem anul în cele 
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mai bune condiţii. În Sectorul 2, cumva, noi ne mândrim cu infrastructura şcolară ş i nu 

cred că vom întâmpina probleme mari legate de începutul noului an şcolar. Legat de ISU, 

sunt 17 unităţi de învăţământ construite acum trei sau patru mandate, sunt construite, n-au 

aviz ISU, suntem în curs de avizare, s-au făcut lucrările, aşteptăm recepţia acestor clădiri 

şi implicit autorizarea ISU. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Aş mai avea, vă rog, către doamna Secretar 

General. Nu ştiu exact care este procedura de a verifica ş i instituţiil e din subordinea 

Consiliului Local, clacă au toate avizele la zi? Avize ISU, d e exemplu, autorizaţia de 

construire a primăriei? 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci vă referiţi la avize legate de funcţionare, a cui? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: A tuturor instituţiilor din subordinea 

Consiliului Local! Da, cred că vă referiţi la Patrimoniu imobiliar, nu? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Da, Primăria dacă are autorizaţie de 

construire, de exemplu? 

Doamna E lena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da putem lua act chiar acum de interpelarea dumneavoastră, pe care am s-o transmit 

Serviciului M anagement Situaţii de Urgenţă pentru a solicita informaţ i i ş i a verifica la 

nivelul tuturor clădirilor în care îsi desfăsoară activitatea institutiile suborclinate. , , , 

Domnul consilie r local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Haideţi că ne

am cam încălzit, să mergem să ne răcorim. Declar şedinţa închisă . O după-amiază plăcută 

tuturor! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de z i, doamna preşedinte de şedinţă 
Predescu Matei Petre declară şedinţa închisă, la orele 17: 15 drept pentru care s-a 
încheiat prezentul proces-verbal. 

SECllETAR GENERA L A L SECTORULUI 2, 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următoru l cvorum : _ _ - DA, __ - NU, __ - ABŢ„ în 
şed in ţa a Consiliului Local a l Sectorului 2 din data de .2023. 

NA/I ex 
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SECRETAR GENERAL ·--·- ....... -···-·--···-

SAPL- PVSCLS2 
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